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Projekt Posilování administrativní kapacity obcí na bázi 

meziobecní spolupráce,reg. č.: CZ.03.4.74/0.0/0.0/15_019/0003017 

 
Mikroregion Čáslavsko 

dobrovolný svazek obcí 
 

ZÁPIS Z 3. SETKÁNÍ STAROSTŮ MIKROREGIONU ČÁSLAVSKO 

ze dne 26. 6. 2017 

Místo: Café LaDus Čáslav (Dusíkovo divadlo) 

1) Prezence zástupců členských obcí  

Setkání se zúčastnilo 13 z 22 členských obcí a 1 nečlenská obec. Zahájení schůze se chopil 

předseda dobrovolného svazku pan Jan Jiskra.  

2) Dotazník spokojenosti  

Manažerka Ing. Barbora Fiedlerová poprosila starosty o vyplnění během setkání dotazník, 

který jim posléze rozdala. Vysvětlila, že je to pro tým CSS důležitou zpětnou vazbou. Tým 

potřebuje vědět, jak jsou starostové spokojeni se službami, které CSS nabízí a co by chtěli 

změnit, případně jaké služby přidat.   

3) Vystoupení hostů 

a. Ing. Lukáš Vlček – starosta města Pacova 

Předseda Jan Jiskra uvedl pana Ing. Lukáše Vlčka. Ten na začátku své přednášky představil své 

pracovní působení a vzdělání.  

Starostům dále pověděl důvody, proč je spolupráce obcí dobrá. Uvedl i vlastní příklady 

víceoborové spolupráce obcí v DSO. Představil DSO Mikroregion Strážnicko, jehož je 

předsedou. Vyjmenoval s jakými projekty má Strážnicko zkušenosti.  

b. Josef Janata – bezpečnostní technik 

Pan Janata upozornil starosty, aby měli vše ohledně BOZP v pořádku a nabídl své služby. 
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4) Zpráva o činnosti CSS 

Specialistka na rozvoj regionu paní Bc. Bohumila Jeřichová zhodnotila dosavadní fungování 

CSS. Vyjmenovala veškeré projekty, které již byly úspěšně realizovány – Veletrh škol, 

Regionální značka, Komunitní plán, Ples Mikroregionu Čáslavsko a Zájezdy pro občany 

členských obcí. Zmínila, že Veletrh škol, Ples Mikroregionu Čáslavsko a Zájezdy budou pro 

úspěch i v následujících letech realizovány. Prvním bude zájezd, který se bude konat na 

přelomu září a října – nejspíše do Plzeňského pivovaru. Sdělila, že detailnější informace budou 

zaslány každému emailem. Poprosila o propagaci zájezdu i na obcích.  

Následně připomněla, že Mikroregion Čáslavsko má nové webové stránky 

www.caslavsko.com . Vyzvala starosty, že mohou své kulturní, sportovní a jiné akce 

propagovat i na těchto stránkách – stačí materiály posílat do kanceláře CSS.  

Na závěr upozornila, že kontrola webových stránek z pohledu zákona o obcích a svobodném 

přístupu k informacím, bude i v následujících měsících pokračovat. Vyzvala starosty, aby se 

s úkoly a problémy obraceli na manažerku, jelikož kancelář CSS je tu od toho, aby byla právě 

odbornou podporou pro obce.  

5) Analýza přínosů – T-Mobile 

Manažerka prezentovala analýzu přínosů, která byla vytvořena pro projekt „Tarif pro 

Mikroregion Čáslavsko“. Představila samotný tarif od T-Mobile a ten porovnávala s tarify, 

které měli účastníci před vstoupením do projektu. Uvedla, že průměrná úspora za rok činní 

3 048Kč pro jednoho účastníka a 76 200Kč za všechny účastníky. Upřesnila, že v současné 

době má projekt již 25 účastníků. Na závěr sdělila, že tarif je stále aktuální a mohou se do 

projektu připojit i další obce.  

6) Oslavy Bitvy u Čáslavi 

Předseda starostům sdělil, že organizátorem Oslavy Bitvy u Čáslavi bude dobrovolný svazek 

obcí Mikroregion Čáslavska krátce představil projekt. Do této akce je zapojeno více obcí a 

bude proto i jednodušší z pohledu žádostí a podpory vystupovat jako jeden celek s jedním IČ. 

Rekonstrukce Bitvy u Čáslavi, která se koná u příležitosti 400 let proběhne půlce září 2018. 

Začne výstavou k této době, kterou uspořádá Muzeum v Čáslavi, na náměstí bude přehlídka 

dobových vojsk a po té bude přesun kyvadlovou dopravou na místo rekonstrukce bojiště 

Horky – Bratčice. Vše by mělo být pod záštitou paní hejtmanky a za přítomnosti kamer ČT atd 

atd. Všechny informace jsou zatím ve fázi příprav a jednání.  

Předseda požádal starosty zda je všeobecný souhlas s tím, že DSO převezme na svá bedra 

organizaci a zajištění akce: Nikdo nebyl proti a hlasování tedy nebylo nutné. Ostatní nutné 

záležitosti budou schvalovány radou DSO dle stanov.   
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7) Specialista na veřejné zakázky  

Na závěr setkání byla panem předsedou představena nová posila CSS. Specialistkou na 

veřejné zakázky se stala paní Marie Francová – starostka Třebonína. Specialistka řekla, že je 

ráda, že tato pozice vznikla. Informovala starosty o tom, že 10. července se zúčastní 4 denního 

školení, které bude zaměřené pouze na VZ a hned poté je připravena být k nápomoci.  

8) Závěr – diskuze  

V diskusi bylo největším tématem – Jak dál s odpady po roce 2024, kdy by 

pravděpodobně mělo dojít k zákazu skládkování komunálních odpadů. Jeden z návrhů 

a možných postupů které nám navrhuje Krajský úřad, je ten, že by se obce sdružili 

v družstvo a nadále vybírali sami svozovou firmu a asi i koncové zařízení v rámci 

družstva. Dále bylo navrženo, že k tomuto tématu by bylo vhodné se sejít na 

samostatné schůzce v období září 2017, kam bychom mohli pozvat zástupce největší 

svozové společnosti AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o., Krajského úřadu a popř. i 

Ministerstva živ. Prostředí. 

Tímto byla diskuze v rámci tohoto tématu ukončena. 


